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KKOONNEECC  RROOKKUU  

Vážení spoluobčané, 

máme tady opět konec roku, který by měl být podle mayského kalendáře rokem posledním, ale nikdo přesně neví 

v jakém slova smyslu je tento konec mayskou kulturou uváděn. Jelikož se jedná o kalendář, tak prostě příští rok bude rokem 1. 

Ale teď trochu vážněji. V následujícím roce se rozhodne, jestli naše obec získá finanční prostředky na dva projekty, kterými jsou 

zateplení a výměna oken na staré budově mateřské školy a výsadba liniové a bariérové zeleně v okolí naší obce. Pokud jde o 

výsadbu zeleně, tak se jedná o sloučení více malých projektů, se kterými jsme neuspěli při žádostech o dotace u krajského úřadu 

v uplynulých letech a teď jsme se je rozhodli dát dohromady a požádat u SFŽP o jednu velkou dotaci. Celá akce vyjde na téměř 5 

milionů Kč a spoluúčast obce bude 10%. Půjde o liniovou výsadbu ze Záryb směrem na Martinov podle „eurocesty“ až ke strouze, 

která rozděluje naše katastrální území a potom se bude pokračovat od konce Martinova po pravé straně komunikace až na hranici 

našeho katastru s Brandýsem nad Labem. Dále bude vysázeno stromořadí podle cesty na konci Martinova směrem k „palpostu“ ke 

komunikaci II/101 a podle polní cesty od bývalého areálu ZD Dřísy, také ke komunikaci II/101. Dále bude vysázena bariérová 

zeleň na obecních pozemcích od příjezdové cesty do obce směrem ke kosteleckému lesu, kde dojde k výsadbě stromů a keřů, čímž 

vznikne bariéra proti větru a také hezký kousek zeleně, který bude sloužit jako přirozený kryt zvěře, která má v poslední době 

stále méně životního prostoru a klidu pro vyvádění svých mláďat. Proto doufám, že většina občanů bude respektovat zákaz 

volného pobíhání psů v této lokalitě!  

V uplynulém roce byla největší akcí v naší obci stavba nového pavilonu mateřské školy, kterou hlavně uvítaly rodiny 

s dětmi, u kterých hrozilo, že maminky na mateřské dovolené budou muset přijít o práci a nebo si platit celkem drahé soukromé 

školky. Ale vše se podařilo podle plánu a nová třída slouží samozřejmě hlavně ke spokojenosti našich dětí. I venkovní prostory se 

podařilo celkem slušně vybavit a upravit, takže děti mají kde řádit! Jinak se prováděly drobné opravy a údržba obecního majetku a 

komunikací tak, aby bylo vše udrženo alespoň ve stávajícím stavu. Také na obci proběhla hloubková kontrola daňové správy na 

čerpání dotace při výstavbě kanalizace v naší obci a nebyly zjištěny žádné nedostatky či pochybení. Dále došlo k realizaci 

projektu „Protipovodňová opatření pro obec Záryby“, kdy došlo především k montáži nového bezdrátového rozhlasu v obci a také 

byla umístěna na naší budově základní školy nová „mluvící“ siréna. Na budovu obecního úřadu byla umístěna světelná tabule pro 

neslyšící nebo špatně slyšící spoluobčany, kde v případě jakéhokoliv ohrožení občanů obce poběží hlášení v písemné podobě. V 

současnosti je již i tato akce ukončena a řádně vyúčtována, takže uplynulý rok byl, alespoň pro mne, celkem úspěšný, ale i velice 

náročný. Závěrem mi dovolte poděkovat všem spoluobčanům, firmám a občanským sdružením, kteří se v tomto roce podíleli na 

rozvoji naší obce a na pořádání různých kulturních akcí pro širokou veřejnost. Děkuji. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        PPeettrr  MMaaššeekk  

                                                                                                                                                                      ssttaarroossttaa  oobbccee  

                        

                                                                                                                                    

  „„PPřřííjjeemmnnéé  pprroožžiittíí  vváánnooččnníícchh  ssvvááttkkůů  aa  hhooddnněě  ššttěěssttíí  aa  zzddrraavvíí  vv  rrooccee  2200  



 



 



 

Zprávy obecního úřadu 

 
       V lednovém čísle Zpravodaje uvedeme přesný termín vybírání poplatků za odpady  a  za psy v roce 

2013 v hotovosti. Zastupitelstvo obce schválilo dne 14.11.2012 Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2012  o 

místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních  odpadů /www.zaryby.cz v sekci obecní úřad/,  podle které bude poplatek vybírán ve výši 

600 Kč na rok na osobu. Poplatek ze psů ve výši 50 Kč za jednoho psa  a za každého dalšího zvýšený  

na 75 Kč zůstává stejný.   

------------------------------- 
      Obecní úřad zve všechny občany tento pátek od 14.30 hod. do areálu naší základní školy, kde se 

uskuteční vypouštění balónků s přáníčky Ježíškovi. Potom bude následovat vystoupení žáků základní školy a 

žáci mateřské školy půjdou rozsvítit vánoční stromek u obecního úřadu,  kde budou mít také svůj program. 

------------------------------ 

 Volba prezidenta republiky se bude konat : 

                                      v pátek dne 11. ledna 2013 od 14.00 do 22 hodin a 

                               v sobotu dne 12. ledna 2013 od 8.00 do 14.00 hodin 

            v budově mateřské školy Záryby čp. 30. Plné znění oznámení bude na úředních deskách obce. 

 

ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

Zpráva z knihovny 

                     Jsem ráda, že v i této době počítačů a velkého tlaku ostatních médií, se najde velké množství malých i 

velkých čtenářů, kteří najdou čas zajít do naší zárybské knihovny. 

                     Tímto děkuji panu starostovi a všem zastupitelům za veškerou nejen finanční podporu, kterou knihovně 

věnují.  Všem našim čtenářům přeji krásný prožití svátků vánočních a šťastný nový rok 2013. 

                                                                                             Za zárybskou knihovnu 

                                                                                                                      Hana Machová 

 

ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

 

POZVÁNKA 

V Zárybech se již stává tradicí ochotnické vánoční divadelní vystoupení. I letos jsme pro vás 

připravili, dle mého názoru velice zábavné, představení od tvůrců Svěráka a Smoljaka, cimrmanovské 

vystoupení s názvem Záskok. 

Všechny vás tímto zveme na naše jediné představení, které se bude konat ve středu 26.12. od 

18.00 hodin v místní sokolovně. 

Dobrovolné vstupné bude věnováno TJ Sokol Záryby na Dětský den. 

Těšíme se na vás. 

Za ochotnický divadelní spolek        Tomáš Mach 

 
oooooooooooooooooooooooooooooooo 

 
Fr. Hrubín: „Les je v noci jako živý…“ 

             Podvečerní procházku temným zárybským lesem plným strašidel uspořádala TJ Sokol 8.listopadu. 

Zúčastnilo se 70 menších dětí s rodiči a větších s potřebnou odvahou, neboť strašidla byla dokonalá a jejich úkoly 

pro děti těžké. Např. některé děti se musí doma nutit do porce sladké krupicové kaše s máslem a najednou měly 

ochutnat  její zelenou dračí podobu, což patřilo k osmi úkolům pro odvážné. A příště, příště  budou strašidla ještě 

strašidelnější. Tak na shledanou  za rok! 

                                                                                                                   Alena Štemberová 

 



 

                                                                     Vážení spoluobčané,    

                                                                                                       tímto Vás srdečně zvu  

                                                                      na „Vánoční jarmark“- vystoupení žáků ZŠ, 

                                                                      které se bude konat 14. 12. 2012 v 15.20 hod.  

                                                                      v areálu školy. Zahájení proběhne v 15.15 hod. 

                                                                      vypouštěním balónků s přáníčky Ježíškovi                                                              

                                                                      a na závěr si společně s dětmi z MŠ zazpíváme  

                                                                      koledy před OÚ, který je pořadatelem této akce.  

                                                                      Doufám, že bude příjemné počasí. Pro jistotu                                                   

                                                                      máme připraveno něco na zahřátí. 

                                                                      Děkuji Všem rodičům, kteří nám během roku                           

PF 2013                                                         s přípravami nejrůznějších akcí pomáhali. 

                                                                      Tentokrát to byli: R. Hořánková, , P. Imlaufová, 

                                                                       M. Lebdušková, P. Mareček, A. Mňuková,  

                                                                       M.Valeriánová, P.Wirt, K.Wirthová, V.Wirthová, 

                                                                       E. Rejmonová, M. Ročková, J.Řezáčová,  

                                                                       M. Skorkovská, Z. Znamenáčková.   

                                                                       Na závěr mi dovolte, abych Vám popřála klidné  

                                                                       Vánoce a mnoho štěstí v novém roce. 

                                                                                                            PaedDr. Miluše Nováková     

 

 

 

 

 

 

 

         
 

 

 

  

 

 

 

 

                                                                        Tyto fotografie zachycují  Drakiádu - 1.11. 2012 

                                                                        Děti soutěžily společně s rodiči. Výkony byly  

                                                                        vyrovnané, jen v básnické tvorbě byla skupina  

                                                                        s tatínky o dračí ohýnek lepší. 

                                                                        Na ukázku uvádím část z jejich básně: 

                                                                        „Jeho žena Dračice, 

                                                                        je pěkná dračice, 

                                                                        k večeři párek, hořčice  

                                                                        - made in Hoštice. 

                                                                         Všichni pospolu si žijí dobře 

                                                                         v bývalé medvědí noře. 

                                                                         Poblíž jsou Záryby, 

                                                                         tam lítaj na ryby – jsou to draci bez chyby.“......  

 



 

Než zazvoní vánoční zvonečky a rozzáří se oči dětí, 

 
         poslyšte zprávy ze školky – takové malé ohlédnutí. Je to již čtvrtý měsíc, co máme 

otevřenou druhou třídu v naší školce. Můžeme  říci,  že jak dospělí, tak nové děti se již 

adaptovali na nové podmínky, i když stále je co vylepšovat. Jen  nás  trošku  mrzí,  že jediní, 

kdo  se  na režim školky neadaptovali jsou někteří rodiče (stále 4 stejní), ale doufáme, že i ti 

se časem adaptují a pochopí,  že  tím  napomohou  ke klidnému a bezpečnému chodu v MŠ. 

        Co jsme prožili s dětmi v průběhu podzimního času?  Se staršími dětmi jsme jezdili do solné jeskyně a 

nyní jezdíme do plaveckého bazénu do Neratovic na plavecký výcvik. Ve školce jsme měli dvě divadelní 

představení, uspořádali jsme drakiádu a není to tak dlouho, co nás navštívil Mikuláš se svým doprovodem. 

Čeká nás do konce roku ještě návštěva planetária, rozsvícení vánočního stromečku na návsi a před 

vánočními prázdninami vánoční besídky. V úterý 18.12. předvedou své vystoupení malé děti z Berušek a ve 

středu 19.12 ukáží, co se naučily děti že třídy Žabky. 

       Končí další rok a většinou je to důvod bilancovat, ohlédnout se za tím, co bylo, co se povedlo či 

nepovedlo. Když se ohlédneme, můžeme říci, že byl úspěšný, většinu svých plánů jsme zvládli. Největší 

úkol, který nás tížil, byl také zvládnut. Dokázali jsme umístit do naší školky většinu nepřijatých dětí. Touto 

cestou bychom rádi poděkovali všem, kteří nám jakýmkoli způsobem pomohli tento nelehký úkol zvládnout, 

jak organizací, tak různými sponzorskými dary. Všem za to moc děkujeme a přejeme krásné, klidné a veselé 

prožití svátečních dní v příjemném prostředí.  

                                    Do nového roku spoustu šťastných kroků a veselých zážitků všem našim 

spoluobčanům přejí 

                                       zaměstnanci a děti z Mateřské školy Záryby, příspěvkové organizace 

 

oooooooooooooooooooooo 

Z TJ Sokol 

Letos v létě jsem dostal nabídku na funkci předsedy TJ Sokol Záryby. V Zárybech je 

úžasná velká rozmanitost sportovních a kulturních akcí. Protože nechci být ten, který je 

pouhým konzumentem této kratochvíle, chtěl jsem přiložit ruku k dílu a nabídku přijal. 

Členům TJ Záryby jsem velice zavázán za vyjádřenou důvěru.  

  Až teprve teď zjišťuji, kolik práce a volného času bez nároku na odměnu do 

organizace a příprav akcí dávají mnozí z vás. Velice si toho vážím a velice DĚKUJI všem 

z výkonného výboru, revizní komise, všem cvičitelům i všem ostatním, kteří pomáhají a 

účastní se příprav akcí. Nebýt  těchto  lidí,  měli  bychom  všichni  mnohem méně příležitostí se sejít. 

V letošním roce byl TJ Sokol Záryby nucen zvýšit příspěvky na provoz sokolovny. TJ je nezisková 

organizace a provoz (hlavně vytápění) sokolovny nás stojí hodně peněz. Velkou měrou nám s financováním 

energií  pomáhá  obec, ale  i my  se na tom musíme částečně podílet. Prosím, neberte to jako snahu se 

obohatit,  ale jako nutnost k udržení chodu organizace. 

                           Založili  jsme  na   internetu  nové  webové  stránky  www.tjsokolzaryby.wbs.cz, kde  najdete  aktuální  

               informace o dění a připravovaných akcích. Věřím, že do budoucna se tyto internetové stránky  stanou  pro vás  

               všechny zajímavé a obsahem přínosné. Zároveň vznikla  i  nově  e-mailová  adresa  tjsokolzaryby@seznam.cz,  

kam můžete zasílat své podněty, připomínky a nápady. Těm z vás, kteří nedisponují přístupem na internet, je      

k  dispozici poštovní schránka u dveří sokolovny. 

TJ nabízí veřejnosti rozmanitý výběr sportovních činností. Jsou-li mezi vámi tací, kteří by se rádi 

zapojili, jste všichni předem vítáni. 

Na závěr vám všem přeji klidné prožití vánočních svátků, plných pohody bez starostí a stresu. Do 

roku 2013 vám přeji pevné zdraví, štěstí a úspěch v profesním i soukromém životě. 

                                                                                                         Tomáš Mach 

                                                                                                         Předseda TJ Sokol Záryby 

  

http://www.tjsokolzaryby.wbs.cz/
mailto:tjsokolzaryby@seznam.cz


 

Zpráva o činnosti SDH Záryby 

 

 

 V pár řádcích bychom vás chtěli informovat o činnosti SDH ze sportovního i jiného prostředí.  

 

 Sportovní sezóna pro nás začala již v květnu, kdy jsme se začali připravovat na nadcházející Mělnický pohár. Jedná se o 

soutěž, do které se započítávají výsledky z většiny soutěžích klání konaných v rámci okresu,  pod kterým soutěžíme. První letošní 

závody, kterých jsme se zúčastnili,  byly závody v Cítově, které se konaly 5.5.2012. Na těchto závodech jsme si do pokračující 

sezóny nastavili laťku hodně vysoko, protože jak družstvo žen, tak i mužů, získalo první místo. V dalších kolech poháru jsme se 

umisťovali, až na výjimky, vždy na „bedně“ a za zmínku určitě stojí 2. místo žen a 1. místo mužů na závodech konaných na 

domácí půdě. Rovněž bychom vyzdvihli účast našich záložních týmů zvaných „Maminy“ a „Rezerva“, kde se ukázalo, že s nimi 

pořád můžeme počítat. Po sečtení všech bodů na konci sezóny se naše družstvo stejně jako loni umístilo na krásném 2. místě. 

Mezi další činnosti bychom uvedli dohled při pálení čarodějnic včetně stavění hranice. Dále jsme se účastnili dětského 

dne, kde si děti mohly zastříkat do závodních terčů a zastřílet na terč ze vzduchovky. 

Závěrem tohoto roku se čtyři naši členové v rámci získávání odborné způsobilosti zúčastnili školení na post velitele 

jednotky, družstva a strojníka. Věříme, že se nám tyto vědomosti podaří předat mezi další naše členy a budeme se dále připravovat 

na výkony v jednotce SDH.  

Dále bychom vás chtěli informovat, že je možné nás kontaktovat nejen v případě požárů a povodní,  ale i při potřebě jiné 

pomoci související s požární ochranou. Kontaktovat nás můžete buď přímo na této emailové adrese:  info@sdhzaryby.cz   nebo 

přes obecní úřad. 

SDH Záryby přeje všem příjemné svátky, zdraví a pohodu v novém roce 2013.  

Na Štědrý den si můžete přijít pro betlémské světlo, které bude hořet od 10:30 před hasičskou zbrojnicí. Teplé 

nápoje budou zajištěny. Světlo přivezeme od brandýských skautů.  

 

SDH Záryby        

Bc Lukáš Cincibus 

 

 

mailto:info@sdhzaryby.cz


 
                                              ROZHOVOR 
 

Vážení čtenáři, pro letošní předvánoční čas se nám podařilo získat rozhovor od 
herce a zakládajícího člena Divadla Járy Cimrmana pana Miloně Čepelky. Doufám, že vás 
pobaví svým humorem i svou moudrostí. Z rozhovoru vyzařuje obrovský klid a nadhled, 
který by nás měl oslovovat nejen v čase vánočním. A pro ty z vás, kteří si chcete užít 
Cimrmana ještě nad rámec tohoto rozhovoru, zveme již klasicky na druhý svátek vánoční 
(26.12.) do místní sokolovny na ochotnické divadelní představení ZÁSKOK právě 
z repertoáru Divadla Járy Cimrmana. Jen jediné představení bez reprízy. Kdo nepřijde, 
ten neuvidí. Vstupné dobrovolné na dobrou věc věnované. 

 
 

1) Divadlo Járy Cimrmana. Dnes už neuvěřitelný pojem. Co pro Vás znamená? 
 
Miloň Čepelka:  Víc než polovinu odžitého času, což, jak víte, je pětačtyřicet roků. Vlastně ještě o něco víc, protože jsme se neoctli hned na 
jevišti, proběhly k tomu poměrně dlouhé přípravy. A ve všech těch letech pak převážně radost, i když starosti a smutky byly samozřejmě taky. 
Když něco trvá tak dlouho, nikdy to není jednobarevné. 
   

2) Smoljak , Svěrák, Cimrman - bezesporu slavná autorská trojice, ve které jsou minimálně tři geniové. Co byste řekl k nim? 
 
Miloň Čepelka: Jednoznačně dobří kamarádi. S oběma prvními se znám od roku 1954, kdy jsme se sešli na studiích na Vysoké škole 
pedagogické a už tam jsme spolu hrávali divadlo. S pojmem génius bych byl opatrnější, takové hodnocení je lépe nechat dějinám, ale když ho 
přijmu,  musím přiřadit ještě čtvrtého, a to někdejšího rozhlasového kolegu Jiřího Šebánka, který za námi s nápadem založit divadlo a pěstovat 
v něm mystifikační kult jakéhosi poločecha polorakušana Járy Cimrmana, přišel. Na tom nic nemění fakt, že nás po dvou rocích činnosti (tehdy 
ještě omezené, hráli jsme v počátcích jen dvakrát týdně) opustil. Bez něho a bez režisérky Heleny Philippové bychom byli určitě vůbec nebyli. 
  
        3)  Ale nezapomeňme, že i Vy jste autorsky velmi plodný a neméně geniální. Pojďme tedy udělat 
trochu reklamy na Vaše básničky, písničky  a povídky. Která Vaše sbírka je pro Vás největší srdeční 
záležitostí a kde berete inspiraci?  
 
Miloň Čepelka: Tady musím pojem geniální odmítnout jednoznačně. Nejsem falešně skromný, jistěže 
mě těší, že mi vycházejí knížky, po tom jsem toužil od dětství, ale takových lidí jsou spousty a všichni se 
s většími či menšími úspěchy pokoušíme  něco svým bližním sdělit v bláhové naději, že je to bude 
zajímat. Mám však neodbytné podezření, že kdyby nebylo mé činnosti v divadle, neměl bych cestičku k 
nakladatelům tak otevřenou. Ale abych odpověděl na otázku: radost jsem vždycky měl z každé knížky. 
Největší samozřejmě z té první, ze sbírky veršů z roku 1964 Když se dnes nevrátím. A teď z nejnovější, z 
Deníku haiku 2. A ovšem velikou chvíli radosti jsem prožil, když konečně spatřila světlo světa i má první 
próza, dlouho předtím odpočívající v zásuvce, Poklesky rozverné snoubenky. Pokud jde o inspiraci, to je 
směsice vlastních i cizích zkušeností, fantazie a neuskutečněných přání v poměru, který není přesně 
identifikovatelný.   
 

4)  Nikde jsem Vás nenalezl jako spoluautora divadelních her DJC. Nicméně se mi nechce věřit, že 
byste se nepodílel ani na žádné hlášce nebo vtipu v některé z her. Prozraďte nám některé, 
kterých jste autorem. 
  

Miloň Čepelka:  Napadá mě situace v Němém Bobši. Hajný záhy poté, co se vesničan Papoušek za kulisami zřejmě zabil nešťastným pádem, 
prohlásí cynicky: "A je po ptákách." Když jsem to řekl prvně, zbouralo se smíchem hlediště i jeviště a byl jsem rád, že režisér Láďa Smoljak, jenž 
v alternaci hrál v Bobši tytéž role, přijal tuhle větičku za svou.  

 
5)   Během každoročních zkoušek člověk musí přepnout na myšlení dané role. My jako ochotníci to máme jednodušší, protože hrajeme 
jednu hru ročně, ale řekněte nám jak zvládáte několik odlišných rolí měsíčně? 

 
Miloň Čepelka: To vypadá kdovíjak náročné, ale je to v podstatě jednoduché. Člověk jen musí v paměti otevřít ten správný šuplík. Vždyť je jich 
jen patnáct.  
 

6)  Loni jsme uvedli hru Dlouhý, Široký a Krátkozraký a kolega Martin Rejšek, který výborně ztvárnil role princů Jasoně a Drsoně, nám 
na zkouškách říkal, že už  doma díky této schizofrenní roli začíná pomalu i sám sebe zdravit. Ta role není jednoduchá a část, kdy se baví 
Jasoň s Drsoněm s využitím obíhání kulis, je dominantou této hry. Jelikož tato role je vpravdě čepelkovská, pohovořte o ní prosím.  

    
Miloň Čepelka: Nevím, proč by měla být zrovna čepelkovská. Snad že jména Jasoň, Drsoň a Miloň jsou si podobná? Ale hrával ji i Pavel 
Vondruška a teď mě střídá Marek Šimon.  Je ovšem pravda, že právě tahle hra, my jí říkáme krátce pohádka, byla první z našeho repertoáru, 
která vyšla na gramofonové desce, a díky tomu jsme i jako divadlo vstoupili do širšího povědomí. Přesto ji nemám za svou nejlepší ani 
nejmilejší. Ne proto, že se tolik naběhám v převlékací scéně, ale proto, že se jako role ve druhé půli představení víceméně vytratí. Pravda, Jasoň 
porazí obra Koloděje, ale to se odehraje za scénou, a pak už jsem tam jen  kvůli princeznině proměně. Což je sice důležité pro ni, ale dotknout 
se jí třikrát prstenem by mohl každý. Když na to přijde, i Drsoň. Ale pana Martina Rejška, který hrál oba prince u vás v Zárybech, s chutí 
kolegiálně pozdravuju.  
                                                       Pokračování na druhé straně 
 



 
      
       Pokračování z předchozí strany 
   

7)  Na stránkách Vašeho divadla mě zaujala krásná, vpravdě cimrmanovská věta: „V roli policejního praktikanta Hlaváčka (21) 
nevystoupí jako dosud Miloň Čepelka (74+2), ale jeho syn Josef Čepelka (35+2)“. Ještě jsem neměl tu čest vidět vašeho syna na divadle, 
jde v otcových šlépějích, dělá Vám radost ? 

 
Miloň Čepelka:  Ano. Je členem hereckého souboru  Klicperova divadla v Hradci Králové, a že spolu můžeme být na jevišti u nás, je pro oba 
příjemné. Pro něj možná příjemnější, protože já jsem se musel přehrát z jeho role do inspektora Trachty, a to bylo v mém věku docela náročné. 
Mimochodem prosím, abyste ve výše položené otázce přidal oběma číslům v závorkách + 2. Ono to utíká.  
 

8)  Miloň Čepelka a film. Mimo záznamů divadelních her DJC jsem Vás zaznamenal jen v několika 
málo malinkých epizodních roličkách, z nichž asi nejznámější je role překladatele z filmu Jáchyme 
hoď ho do stroje se slavnou větou „Co by dup, co by dup…..to je takový překladatelský oříšek.“ , 
kterou snad citoval v různých variacích každý z nás. Jak vzpomínáte na tento skvěle obsazený 
film a vzpomenete si, kdo hrál roli Jáchyma ? 

 
Miloň Čepelka: Ovšem že si vzpomenu. Petr Brukner. Hned v úvodu filmu. Natáčení byl bezesporu silný 
zážitek. Ale abych si filmování oblíbil, k tomu mě nepřivedl. Na můj vkus se v téhle profesi každá scéna 
mockrát opakuje a pak se zas čeká na přestavění kamer a na správné světlo a bůhví nač ještě, a člověk 
se musí hlídat, aby zapomněl, že je tam kamera, aby do ní nepohlédl… Ne. Jeviště a kontakt s diváky je 
mi příjemnější. 
 

9)  Divadelní hry DJC jsou napsané tak, že každé slovo má svoji váhu a každý vtip má svoje 
přesné místo. To asi cítíme stejně my ochotníci i Vy herci DJC a jakákoliv změna textu by byla 
vesměs vždy degradací tak vypiplaného textu. Avšak improvizace se určitě vyskytne i u Vás, když 
ne při představeních,  tak určitě při zkouškách. Řekněte nám, jakou kulišárnu Vám provedli 
kolegové na place během zkoušky nebo při představení. Prosím. Prostě nějakou veselou historku 
z představení. 

 
Miloň Čepelka: Když jsem v představení Posel z Liptákova ve hře Vizionář hrál jasnovidného sedláka Hlavsu, otevřel jsem jednou troubu, že z ní 
budu věštit, a tam se na mě šklebil schovaný kulisák, myslím, že to byl Weigel junior,  dělal směšné obličeje a šeptal něco jako "to čumíš, co?" 
To byla silná káva a dalo mi moc práce, abych nevyprskl smíchy. Ale ustál jsem to a tu radost jsem mu neudělal. Ani kolegům, kteří škodolibě 
čekali, jak si s tím poradím.  
 

10)  Závěrečná otázka, která byla položena v každém rozhovoru. Víte bez nápovědy, kde leží naše Záryby?   
 
Miloň Čepelka: Dokud  jste mě nepožádal o rozhovor, jsem to nevěděl. Ale než jsem začal odpovídat, zjistil jsem si to. 
 
       Nějaké přání na závěr ?  
 
Miloň Čepelka:  Ještě to nějaký čas vydržet v životě i na jevišti. Beze ztrát ve vlastních řadách. A až už to nepůjde, poznat, že je čas odejít. A 
všeobecně - aby čím dál víc lidí chtělo hledat rovnováhu mezi mozkem a srdcem a uvědomovat si, že všichni pocházíme od Adama a Evy a jsme 
vlastně příbuzní.  
     

Děkuji mnohokrát za rozhovor, bylo mi velkou ctí           Jirka Nechodom 

 
ooooooooooooooooooooooooooooooo 

 

NOVĚ OTEVŘENÝ KOSMETICKÝ SALONEK ORCHIDEA 

 Pro každého je připraven uvítací balíček v podobě 20% slevy z celkového 
ošetření, vánoční akce- parafínový zábal na ruce zdarma při kosmetickém 
ošetření 

 po-ne 8-20h dle objednání 
 12let praxe v oboru kosmetiky, kvalitní ošetření přírodní kosmetikou za 

rozumné ceny, široká nabídka služeb, individuální přístup a příjemné prostředí 
salonku zaručuje klidný odpočinek 

 kontakt: kosmetička Kateřina Strnadlová Adámková,  Martinov 315, Záryby, 
tel.:774 092 081,  

         www.kosmetikauvas.cz   

 

http://www.kosmetikauvas.cz/


 

ŽIVOTNÍ   JUBILEA    

     V současných dnech oslavili a oslaví své významné životní jubileum.   

      

     70 roků                                                                       15.12. Jana Horská  

                                                                                         20.12. Zdeňka Schützová 

                                                                                          

     86 roků                                                                       29.12. Václav Cerha  

 

Všem oslavencům přejeme hodně zdraví a mnoho osobní pohody. 

ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 
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